
Saksprotokoll i Kultur- og ressursutvalet - 22.01.2015

Spørsmål frå medlemane:

Natalie Golise ønskte ei orientering om neste møte i Kultur- og ressursutvalet som er sett opp med to dagar.

Fylkesdirektør for kultur og idrett orienterte. Administrasjonen vil arbeide vidare med å få på plass 

eit møte/vitjing til Bergen kommune ein av desse dagane. Lukkast ikkje dette, kan eit alternativ vere 

ei vitjing til kommunane i vest. 

Orienteringar elles:

Elles orienterte utvalsleiar Anne-Beth Njærheim om at det vert arbeidd med å få til ei vitjing til ein av dei 

andre vestlandsfylka på politisk nivå.


